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                                                     ZAPISNIK 
 

s 1. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Ante Kovačića,  Zlatar odrţane dana 29. travnja 

2021. godine u Osnovnoj školi u Zlataru. 

                  

Prisutni članovi Školskog odbora: Nataša Sovec, Mirela Lebić Popov, Jasna Polanović,  

                                                       Ţeljko Slunjski, Mirjana Bajzek i Viktor Breţnjak. 

Odsutan član Školskog odbora: Andrija Kiseljak (na bolovanju) 

                                                   

Ostali prisutni: Marijan Posarić, ravnatelj škole 

                         Danica Jakšić, tajnica škole    

                 

         Gospodin Ţeljko Slunjski, kao najstariji član Školskog odbora, vodio je konstituirajuću  

sjednicu do izbora predsjednika.  

 

 

                                                     D n e v n i   r e d: 

 

           1. Izvješće o imenovanim članovima Školskog odbora 

           2. Verifikacija mandata članova Školskog odbora 

           3. Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Školskog odbora 

           4. Donošenje odluke o davanju u zakup krova na zgradi Osnovne škole Ante Kovačića  

               u Zlataru 

           5. Pitanja i prijedlozi. 

               

                                                                Ad 1. 

 

           Gospodin Ţeljko Slunjski  podnio je izvješće o imenovanim članovima Školskog 

odbora. 

           Iz reda učitelja i stručnih suradnika na sjednici Vijeća učitelja imenovani su: Mirela 

Lebić Popov i Andrija Kiseljak. 

           U ime Skupa radnika  imenovana je Nataša Sovec. 

           Vijeće roditelja iz reda roditelja imenovalo je gospoĎu Jasnu Polanović. 

           Osnivač škole, Krapinsko-zagorska ţupanija, imenovala je tri člana, i to: Ţeljka 

Slunjskog, Viktora Breţnjaka i Mirjanu Bajzek. 

           

                                                               Ad 2. 

 

           Verificiran je mandat članova Školskog odbora. Mandat članovima Školskog odbora 

teče od dana konstituiranja Školskog odbora i traje četiri godine. 

 

                                                               Ad 3. 

                                          

          GospoĎa Nataša Sovec izabrana je za predsjednicu Školskog odbora, a gospodin Ţeljko 

Slunjski za zamjenika predsjednice Školskog odbora. 

           GospoĎa Nataša Sovec zahvalila je na izboru za predsjednicu Školskog odbora i 

preuzela je daljnje voĎenje sjednice. 

 

                                                                 Ad 4. 

 

          Ravnatelj škole informirao je Školski odbor o projektu „Sunčane elektrane na našim 

zgradama“ koji provodi Regionalna energetska agencija sjeverozapadne Hrvatske kroz model 
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zakupa krovova školskih zgrada. Projekt se sastoji od izgradnje  fotonaponske elektrane na 

krovu škole. Investitor, Regea ulaganja, koristit će elektranu 12 godina, a nakon toga 

elektrana prelazi u vlasništvo škole.                                          

             Školski odbor jednoglasno je donio odluku o davanju u zakup krova na zgradi 

Osnovne škole Ante Kovačića u Zlataru za provoĎenje projekta izgradnje fotonaponske 

elektrane.  

 

                                                                 Ad 5.  

 

            1. Dogovoreno je da se sjednice Školskog odbora odrţavaju u  popodnevnim satima. 

            2. Ravnatelj škole informirao je Školski odbor da je za 26. oţujka 2021. godine bilo 

zakazano  ročište u vezi s tuţbom Roberta Muţara protiv Osnovne škole Ante Kovačića, 

Zlatar. Gospodin Muţar je prije ročišta zatraţio izuzeće suca pa zbog toga nije odrţano 

ročište. Predmet je poslan predsjedniku Općinskog suda u Zlataru. Predsjednik suda nije 

uvaţio zahtjev gospodina Muţara za izuzećem suca. Predmet je vraćen ponovno sucu 

Čiţmeku. Postupak teče iznova.  Pripremno ročište je 10. svibnja 2021. godine.  

            3. Ravnatelj škole informirao je Školski odbor da je izgradnja dječjih igrališta  u 

područnim školama u Donjoj Batini i u Martinščini pri završetku. Potrebno je još urediti 

okoliš i prilazne staze. 

 

 

  Zapisničarka                                                                            Predsjednica Školskog odbora 

  Danica Jakšić                                                                               Nataša Sovec, dipl. pov. 

 


